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جهت دریافت آخرین اخبار و رویدادهای کیش و منطقه از 

پایگاه خبری، تحلیلی اقتصاد کیش 
دیدن  فرمایید

اقتصاد کیش  - ســخنگوی کمیسیون امنیت ملی 
مجلس گفت: وزیر امور خارجه شــایعاتی چون فروش 
جزیره کیش در ســند همکاری ایــران با چین را  دروغ 
و ناشــی از غرض ورزی دشمنان توسعه روابط ایران و 

چین دانست.
ابوالفضل عمویی در تشــریح جلسه عصر دیروز 
کمیســیون امنیت ملــی و سیاســت خارجی مجلس، 
اظهارداشت: در این جلسه وزیر امور خارجه و معاونانش 
به ارائه آخرین اخبار و تحلیل ها درباره قطعنامه شــورای 
حکام آژانــس بین المللی انرژی اتمــی و توافق جامع 
همکاری جمهوری اسلامی ایران و جمهوری خلق چین 

پرداختند.
وی دربــاره اظهارات وزیر امــور خارجه پیرامون 
رونــد تدوین پیش نویس توافق همکاری ۲۵ ســاله با 
چین گفت: ظریف در این باره گفت که روابط جمهوری 
اسلامی ایران با چین یک روابط راهبردی بر اساس منافع 

مشترک و احترام متقابل است.
سخنگوی کمیســیون امنیت ملی مجلس تصریح 
کرد: طبق گفته وزیر امور خارجه، روند تدوین این سند 
با سفر آقای شیء جین پینگ به تهران در سال ۱۳۹۴ آغاز 
شــد و دو کشور در آن ســفر تصمیم گرفتند تا نقشه راه 
بلندمدت را طراحی کنند و طرفین هنوز در حال مذاکره 

روی این سند هستند.

عمویی بیان کرد: وزیر امور خارجه در تشــریح 
ابعاد این سند، بر لحاظ شدن منافع ملی در تدوین این 
ســند تأکید کرد و شایعاتی چون فروش جزیره کیش 
و فروش نفت ارزان را رد کرد و آن را ناشی از غرض 
ورزی دشــمنان توســعه روابط ایران و چین دانست.
ســخنگوی کمیسیون امنیت ملی مجلس تصریح کرد: 
در این جلســه که اولین نشســت مشــترک کمیسیون 
امنیــت ملی و وزارت امور خارجــه در دوره یازدهم 

مجلس شــورای اســلامی بود، اعضای کمیسیون به 
تشــریح نظرات خود درباره این سند و سایر تحولات 

سیاست خارجی پرداختند.
وی گفــت: رئیس کمیســیون امنیت ملی مجلس 
هم ضمن اســتقبال از شکل گرفتن فضای تعامل جدی 
و ســازنده کمیسیون با دســتگاه دیپلماسی، بر آمادگی 
کمیســیون برای بررسی بیشــتر جزئیات سند همکاری 

جامع چین و ایران تأکید کرد.

روایت سخنگو از جلسه کمیسیون امنیت ملی مجلس؛

ظریف: شایعه فروش جزیره کیش دروغ و  
ناشی از غرض ورزی دشمنان است

استاندارهرمزگان  : 

اقتصاد کیش - اســتاندار هرمزگان 
گفت: تاکنون شش هزارو ۵۰۰میلیارد ریال 
برای پروژه کریدور ساحلی جنوب در استان 
هزینه شــده و برای تکمیل کامل آن به پنج 

هزاریال میلیارد ریال دیگر نیاز است. 
فریدون همتی در نشست بررسی طرح 
کریدور ساحلی جنوب کشور در هرمزگان 
افــزود: در این زمینه توافقاتی با معاون وزیر 
راه وشهرسازی برای تامین اعتبار این طرح 
مهم صــورت گرفته و با پیگیری های انجام 
شــده اعتباری افزون بر ۱۰۰ میلیارد تومان 
دیگر به این پروژه اختصاص یافته است. وی 
بیان داشت: ۸۷۴ کیلومتر از کریدور ساحلی 

جنوب کشور در هرمزگان قرار دارد که از این رقم ۴۲۵ کیلومتر مربوط به غرب استان است.
اســتاندار هرمزگان اظهارداشــت: از مجموع ۴۲۵ کیلومتر در غرب استان تاکنون ۲۸۳ 
کیلومتر تکمیل و درحال استفاده است. همتی ادامه داد: طبق برنامه ریزی صورت گرفته ۱۴۲ 
کیلومتر باقی مانده از این کریدور در غرب هرمزگان تا پایان سالجاری تکمیل و به بهره برداری 
می رسد. وی یادآورشد: تکمیل این طرح به صورت جدی و با انجام کار شبانه روزی طبق برنامه 
عملیاتی پیگیری خواهدشد و برای تامین قیر آن نیز از طریق واحدهای تولید قیر در استان اقدام 
خواهیم کرد. همتی ادامه داد: تکمیل این کریدور در شرق استان هرمزگان نیز در نشست های 
بعدی پیگیری خواهد شــد. وی بیان داشــت: کریدور ساحلی جنوب کشور یک زیرساخت 
اساسی در حوزه راه در هرمزگان و از کارهای بزرگ دولت در این استان است. کریدور ساحلی 
جنوب کشور شامل هزار و ۶۴۶ کیلومتر در استان های خوزستان، بوشهر، هرمزگان و سیستان 
و بلوچستان است، این کریدور که به طول هزار و ۶۴۶ کیلومتر از مرز شلمچه آغاز می شود و تا 
گواتر در سیستان و بلوچستان ادامه دارد، افزون بر ۵۰ درصد آن در استان هرمزگان قرار دارد.

 ۸۷۴ کیلومتر از کریدور ساحلی جنوب کشور در هرمزگان قرار دارد که این کریدور باید 
تا پایان امسال در این استان به طور کامل به بهره برداری برسد.

5 هزارمیلیارد ریال اعتبار برای 
تکمیل کریدور ساحلی جنوب

 در هرمزگان نیاز است
اقتصــاد کیــش - یــک اســتاد 
ژئوپلیتیک دانشــگاه با بیان این که ایران 
قــدرت منطقه ای اســت و چین هم به 
ســمت یک قدرت جهانی پیش می رود، 
تاکید کرد: ســند همــکاری و قرارداد با 
چین یک قرارداد جامعی اســت و باید با 
یکدیگر در تمامی زمینه ها همکاری کنیم 
اما متاسفانه برخی از روشنفکران داخلی 

آدرس غلط می دهند. 
عبدالرضــا فرجــی راد در ارزیابی 
خود از امضای ســند همکاری میان ایران 
و چیــن و همچنین برخی انتقاداتی که به 
ایــن تفاهم نامه وارد شــده،  گفت: ایران 

کشور مستقلی است و مستقل هم باید بماند و ما نه تنها با چین بلکه با بسیاری از کشورها 
به خصوص همسایگان باید چنین تفاهم نامه هایی را امضا کنیم. وی تصریح کرد: متاسفانه 
در کشــور ما فضا به گونه ای اســت که حتی اگر دولت ضعف هایی داشته باشد که دارد 
اگر کار خوبی هم انجام شــود برخی تلاش می کنند این کار را از جنبه منفی ببینند، اگر 
یک نشــریه انگلیســی به غلط ادعایی را مطرح کرده حتما از جایی خط گرفته که مطلبی 

کاملا غیر واقعی مطرح کرده است.
این اســتاد دانشگاه اظهار داشــت: امروز اکثر کشورهای دنیا با یکدیگر همکاری 
مختلفی دارند به ویژه کشــورهایی که از نظر فکری به یکدیگر نزدیک هســتند.  همان 
طور که می دانیم ایران بیش از ۴۰ ســال اســت که در تحریم قرار دارد  و حدود ۱۰ سال 
است که این تحریم ها شدیدتر شده است. فرجی راد تصریح کرد: اگر ایران را با برخی 
از کشــورهای همســایه مقایسه کنیم از نظر توسعه عقب هستیم بعد از جنگ بسیاری از 
ســاختارها را درســت کردیم اما در این چند سال خیلی عقب افتادیم، کشورهایی مانند 
ترکیه و پاکستان به سمت توسعه رفته اند حتی پاکستان با چین همکاری هایی را انجام 
می دهد. ســفیر ســابق ایران در نروژ خاطرنشان کرد: سند همکاری و تفاهم نامه با چین 
اقبال خوبی برای کشور است هنوز البته طرف چینی امضا نکرده است.  آنهایی که چنین 

فکری برای امضای این  تفاهم نامه کردند فکر خوبی است.
این اســتاد ژئوپلیتیک دانشــگاه تاکید کرد: چه بخواهیم چه نخواهیم ایران قدرت 
منطقه ای اســت و چین هم به ســمت قدرت جهانی می رود و حتی در رقابت با آمریکا 
قرار دارد. چین کشوری با تکنولوژی بالا است از نظر صنعتی، ماشین سازی،  الکترونیک 
و... در جایگاه قابل قبولی می باشد لذا باید با این کشور همکاری کنیم مهندسین ما باید 
در حوزه های مختلف نفت، گاز، پتروشــیمی و ... با مهندســین سایر کشورها در ارتباط 

باشند و با تکنولوژی جدید آشنا شوند.
فرجی راد افزود: متاســفانه انتظاری که مردم از کشــور و مسئولین در زمینه توسعه 
دارند بر آورده نشده است، در مقابل شاهد هستیم که پاکستان با ۲۱۰ میلیون جمعیت به 
سمت توسعه رفته و امیدهای زیادی برای مردم کشورش ایجاد شده است و یکی از این 
اقدامات ارتباط استراتژیکی است که با چین به امضا رسانده است. ما ۲۵۰۰ کیلومتر مرز 
آبی داریم که متاسفانه توسعه نیافته است در حالی که برخی از کشورهای حاشیه خلیج 
فارس اســتفاده لازم را کرده و پیشرفت هایی در سطح جهانی داشته اند. وی ادامه داد: ما 
همین طور دســت روی دست گذاشــته ایم و هر کاری هم که انجام می شود متاسفانه با 
قراردادهای ۱۰۰ ســال یا ۲۰۰ ســال پیش مقایسه می کنند تا ذهن  مردم خراب شود در 
حالی که ما باید چنین تفاهم نامه هایی را با همه همسایه ها از جمله با آذربایجان در سطح 

گسترده داشته باشیم، احتمالا با عراق هم چنین قراردادی خواهیم داشت.
ســفیر سابق کشــورمان در نروژ تاکید کرد: قرارداد ۲۵ ساله با چین،  الزام آور هم 
نیســت که ما فقط با چین همکاری کنیم و با ســایر کشورها ارتباطی نداشته باشیم، این 
قرارداد یک قرارداد جامعی اســت که ســایر بخش های مختلف آن قراردادهای خاص 
خود را نیاز دارد، در واقع درســت اســت که با چین این طرح جامع را امضا کردیم اما در 
ســایر زمینه ها اعم از نفت، گاز، آبیاری، کشاورزی و... باید قراردادهای مجرایی منعقد 
شــود که طرفین باید در این بخش بســیار دقت کنند. وی یادآور شــد: بنابراین، این که 
برخی شایعه می کنند کیش را به چین فروختند اصلا چنین بحثی نیست زیرا قرار است 
چین در قسمت هایی از این جزیره توسعه گردشگری را انجام دهد این کار می تواند به 

اشتغالزایی در کشور هم کمک کند.
فرجی راد افزود: تاسف می خورم از این که برخی از روشنفکران داخلی آدرس غلط 
می دهند،  بیرون از کشور هم مشخص است طبیعتا آمریکا و اروپایی ها از این تفاهم نامه 

خرسند نیستند و معتقدند ایران در مسیر یک کمربند - یک جاده جدید قرار می گیرد.
وی اظهار کرد: ایران در یک نقطه ژئوپلیتیک و استراتژیک خوبی قرار گرفته است 
چینی ها هم از این راه می توانند خودشــان را به اروپا برســانند بنابراین قرار نیســت ما 
دایماً با چینی ها کار کنیم ما باید همانند گذشته با اروپا هم همکاری داشته باشیم اما در 
نظر داشته باشید با هند همکاری می کنیم ۲۰ سال است که هندی ها در چابهار حضور 
دارند اما پیشرفتی در کار شاهد نبودیم اما چینی ها با تکنولوژی که در اختیار دارند کارها 

را به سرعت پیش می برند.
این اســتاد دانشــگاه در پایان خاطرنشــان کرد: طرح جامع ۲۵ ساله ایران و چین 
یکطرح بســیار خوبی اســت. ما از نظر توســعه عقب ماندیم و باید کشور ما به توسعه 
برســد.  امیدواریم آنهایی که منفی بافی می کنند،  مطلب می نویسند مطالعه کنند،  سعی 
در کمک  داشــته باشــند و اگر ایرادی هم وجود داد جهت اصلاح و رفع آن نظرات خود 

را مطرح کنند.

توسعه گردشگری در کیش مد نظر 
است نه فروش آن به چین

یک استاد ژئوپلیتیک دانشگاه با اشاره به پیش نویس
 سند همکاری ایران و چین:

اقتصاد کیش - مدیرکل فرودگاه شــهید اشــرفی اصفهانی کرمانشاه گفت: پروازهای 
کرمانشاه - کیش و بالعکس از یکشنبه آینده) ۲۹ تیرماه( از سر گرفته خواهد شد. 

مجتبی بیاتی با اشاره به متوقف شدن موقت پروازهای کرمانشاه به کیش و بالعکس از زمان 
شیوع بیماری کرونا، اظهار کرد: با پیگیری های انجام شده از ۲۹ تیرماه پروازهای این مسیر برقرار 
خواهد شــد. وی ادامه داد: پرواز کرمانشــاه به کیش و بالعکس دو روز در هفته و طی روزهای 

یکشنبه و چهارشنبه توسط شرکت هواپیمایی "زاگرس" انجام می شود.
مدیرکل فرودگاه شــهید اشرفی اصفهانی کرمانشــاه با بیان اینکه با برقراری پروازهای 
کرمانشاه به کیش تعداد پروازهای هفتگی فرودگاه کرمانشاه به ۸۰ پرواز در هفته می رسد، افزود: 

شیوع بیماری کرونا بر کاهش تعداد پروازهای فرودگاه اثرگذار بوده است.
بیاتی خاطرنشــان کرد: البته این کاهش پرواز ناشــی از کاهش تقاضا بوده و توســط 
شــرکت های هواپیمایی اعمال شده اســت و در فرودگاه کرمانشاه زیرساخت های لازم برای 

افزایش تعداد پروازها در صورتی که تقاضا باشد، وجود دارد.

پرواز مستقیم کرمانشاه - کیش از 
29 تیر برقرار می شود

مدیرکل فرودگاه شهید اشرفی اصفهانی کرمانشاه:

اقتصاد کیش - رئیس فراکســیون 
مناطق آزاد مجلس شــورای اسلامی گفت: 
امیدواریم این مجلس ســاختار شکنی کرده 
و از ایستادن در مقابل انواع مافیا که در کشور 

طی این ۴۲ ساله ایجاد شده، نترسد. 
معصومه پاشایی نماینده مردم مرند و 
جلفا در نطق میان دستور جلسه علنی دیروز  
مجلس شورای اسلامی گفت: چند صباحی 
است که حالمان خوب نیست، شهید چمران 
پشــت همین تربیون ایستاده بودند و گفتند 
هیجانات و احساســات تند و کور چاره  این 
کشور نیست، حال به عنوان یک شهید زاده 
می خواهم یک بار دیگر این جمله آن بزرگوار 
را در این برهه ســخت تاریخی تکرار کنیم که هیجانات و احساســات تند و کور، چاره حل 
مشــکلات این کشــور نیست. پس باید فیتیله احساسات را پایین بکشیم تا عقل بیش از اینها 
حاکم شود. در این یک ماه و اندی که گذشت همه شاهد بودیم که احساسات در این مجلس 
حاکم شده است. پس اول باید درد خودمان را چاره کنیم. وی افزود: وظیفه اصلی این مجلس 
مدیریت مطالبات مردم است امروز اقتصاد پاشنه آشیل ما است باید برای مدیریت آن طرحی 
داشته باشیم و مردم را از نگرانی و تشویش عبور دهیم و چشم امیدهایی که به ما دوخته شده 

با اشتباهات راهبردی نابود نکنیم.
رئیس فراکسیون مناطق آزاد مجلس شورای اسلامی عنوان کرد: در برنامه تحولی مجلس 
این موضوع باید در صدر امور باشد تا بتوانیم سایر ساختارها را زیر زمین برده و آن چنان که 
مــردم از نظــام انتظار دارند مدیریت و نظارت کنیم. پس از جمع آوری اطلاعات باید چندین 
موضوع را هم در صدر کار قرار دهیم. مورد اول جمع آوری کلیه اعداد و ارقام و کدها در تمامی 
سازمان ها و بانک ها و جایگزینی کد ملی است در تمام جهان مردم فقط با یک کد شناسایی شده 

و  با همان به همه جا مراجعه می کنند تا جلوی مخفی کاری سازمان ها و بانک ها گرفته شود.
پاشایی بیان کرد: باید تمامی سامانه های ثبت اسناد در حد مشاهده به روی مردم باز باشد 
تا آنها مراقب ما و یکدیگر باشــند. کلیه ســازمان ها نیز باید اسناد خود را بارگزاری کنند برای 
مثال چرا اداره اوقاف حاضر به بارگزاری اسناد خود نیست؟  فقط در صورت شفافیت به تمام 
معنا می توانیم پاســخگوی مردم باشیم. شفافیت باید در تمام تصمیمات و رفتارهای دستگاه 
دیوان سالاری ما حاکم باشد.  شفافیت باید حامل آرامش و اعتماد برای مردم باشد. نمی شود 
شفافیت را در همه جا نادیده گرفت و آن را صرفا به شفافیت آرای نمایندگان مجلس محدود 
ساخت. وی تصریح کرد: نظام بانکی ما باید سریعا متحول شود چه بخواهیم و چه نخواهیم 
نظام بانکی ما بر پایه ربا است، در خرید و فروش سکه و ارز رد پای بانک ها دیده می شود. اگر 
همه چیز بر پایه کد ملی باشــد و شاهد شفافیت عملکرد بانک ها و حساب های بانکی باشیم 

جلوی دلالی ها گرفته می شود.
رئیس فراکســیون مناطق آزاد مجلس شورای اســلامی در پایان تاکید کرد: معیشت و 
اقتصاد با تزریق پول و افزایش حقوق درست نشده و بدتر نیز خواهد شد.  باید سیستم هایی را 
طراحی کنیم که بتوانیم جابجایی حتی ریالی را رصد کنیم در این کشور نبود اطلاعات پایه و 
عدم شفافیت  در تمامی ساختارها  و عدم استفاده از علم روز دنیا یعنی سامانه های الکترونیکی 
مشکل ما است. امیدواریم این مجلس ساختار شکنی کرده و از ایستادن در مقابل انواع مافیا که 

در کشور طی این ۴۲ ساله ایجاد شده نترسد.

امیدواریم این مجلس از ایستادن 
در مقابل انواع مافیا نترسد

پاشایی رئیس فراکسیون مناطق آزاد مجلس شورای اسلامی: 

اقتصاد کیش -  ســفیر ایران در چین، طرح ادعاهای مضحک واگذاری کیش به 
چینی ها را توهین به شعور جمعی ملت بزرگ ایران دانست. 

محمد کشــاورززاده در صفحه توییترش نوشت: طرح ادعاهای مضحک و خنده 
داری مانند »واگذاری جزیره کیش به چینی ها یا استقرار نیروهای نظامی چین در ایران« 
در قالب برنامه ۲۵ ساله جامع همکاری های ایران و چین، توهین به شعور جمعی ملت 

بزرگ ایران است.  این برنامه براساس احترام و منافع متقابل تنظیم شده است.

ادعای مضحک واگذاری کیش 
به چینی ها توهین به شعور جمعی 

ملت ایران است

سفیر ایران در چین: 

هتل ســورینت مریم در نظر دارد نســبت به واگذاری حق بهره برداری از منافع غرفه رنت کار 
خودرو)واقع درمحوطه ضلع جنوبی هتل ( به بهره بردار واجد شرایط به صورت اجاره از طریق 

برگزاری تشریفات مزایده اقدام نماید.
واجدین شــرایط و متقاضیان میتوانند از تاریخ درج آگهی لغایت 7 روز جهت بازدید از مکان و 
همچنین ارائه پیشــنهادات خود به شــرح ذیل در پاکت دربسته اقدام و به امور مالی و اداری هتل 

مریم به شرح آدرس ذیل ارائه نمایند.
1-پاکت الف(شامل مشخصات اشخاص حقیقی و یا حقوقی متقاضی به همراه رزومه و سوابق

2- پاکت ب( نرخ پیشنهادی
3-کلیه هزینه های آگهی-کارشناسی و ... به عهده برنده مزایده می باشد.

آدرس: جزیره کیش – میدان امیر کبیر – هتل سورینت مریم
تلفن تماس:18- 07644467511  از ساعت 16-8

به پیشــنهاد مخدوش ترتیب اثر داده نخواهد شــد و هزینه های چاپ آگهی و برگزاری مزایده به 
عهده برنده مزایده می باشد.

گروه هتلهای سورینت

مرحله اولآگهی مزایده رنت کار

اقتصاد کیش -   رئیس منطقه عملیاتی کیش شرکت 
نفت فلات قاره ایران گفت: ارســال گازهای همراه نفت 
جزیره ســیری به نیروگاه های کیــش و جایگزینی آن با 
گازوئیل در ۱۰ ســال گذشــته، بیش از یک میلیارد دلار 

صرفه جویی ارزی داشته است.
شهسوار ارغش در بازدید از ایستگاه تقویت فشار گاز 
در تأمیــن انرژی منطقه کیش گفت: با جایگزینی گازهای 
همراه نفت جزیره سیری در نیروگاه های کیش از مصرف 
بیش از ۱۵ میلیون بشــکه گازوئیل در ۱۰ ســال گذشته 
جلوگیــری و بیش از یک میلیارد دلار صرفه جویی ارزی 

شده است.
وی افزود: همچنین با توجه به تعمیرات زمســتانی 
سالانه تأسیســات که در راســتای مدیریت دارایی های 
فیزیکی انجام می شود، این تأسیسات با حداکثر ظرفیت و 
بدون وقفه در حال گازرسانی به نیروگاه های کیش هستند 
و در روزهای گذشــته با ارســال گاز شیرین از عسلویه 
به جزیره ســیری و انتقال آن به این تأسیســات، افزون بر 
استمرار گازرســانی به نیروگاه های جزیره کیش، نه تنها 
دغدغه کمبود گاز در زمان پیک مصرف برطرف شد، بلکه 

۵ میلیون فوت مکعب مازاد بر ظرفیت اسمی ایستگاه، گاز 
شیرین تحویل نیروگاه های جزیره کیش می شود.

در این بازدید غلامحسین مظفری، مدیرعامل سازمان 
منطقه آزاد کیش ضمن قدردانی از فعالیت های انجام شده 

ابراز امیدواری کرد با رایزنی و پیگیری های انجام شده در 
سطح وزارت نفت در راســتای گازرسانی به نیروگاه ها، 
مصرف گازوئیل در جزیره کیش سالانه حدود ۲۰۰ میلیون 

لیتر کاهش یابد.

یک میلیارد دلار صرفه جویی ارزی با جایگزینی 
سوخت نیروگاه های کیش

رئیس منطقه عملیاتی کیش شرکت نفت فلات قاره ایران مطرح کرد :

اقتصاد کیش -   نماینده ولی فقیه در 
اســتان هرمزگان و امام جمعه بندرعباس 
بــا قدردانی از اقدام های پیشــگیرانه در 
راســتای جلوگیری از فرار مالیاتی در این 
اســتان تاکید کرد: کارکنان این اداره کل با 
همکاری سایر نهادهای مرتبط باید عرصه 
را بر کســانی که قصد فــرار از پرداخت 

مالیاتی دارند، تنگ کنند. 
حجت الاسلام عبادی زاده روز گذشته 

به مناســبت هفته مالیات و فرهنگ سازی 
مالیاتی در دیدار با مدیرکل، معاون و جمعی 
از کارکنــان اداره کل امور مالیاتی هرمزگان 
مالیــات را مطمئن ترین و باثبات ترین منبع 
در آمد کشــور دانست و بر نظارت و صول 
مالیات شــرکت ها و نهادهایی که در استان 
فعالیت می کنند اما مالیات آن ها در استان های 

دیگر وصول می شود، تاکید کرد.
وی با اشــاره به اینکه در چشم انداز 

کشــور درآمدهای نفتی در جایگاه پس از 
درآمدهای مالیاتی قرار دارند، بیان داشــت: 
با برنامه ریزی انجام شــده و مسیر درست 
و خوب ریل گذاری شــده در سازمان امور 
مالیاتی جهت تامین درآمدهای مالی کشور 
و پیشی گرفتن از درآمدهای نفتی شاهد رشد 

خوبی در این مسیر هستیم.
امام جمعه بندرعباس یادآور شــد: 
مالیات از منابع درآمدی مطمئن و پایداری 
است که می توان کشور را در شرایط مختلف 
و به خصوص شــرایط بحرانی اداره کرد.به 
گفته حجت الاســلام عبادی زاده، کارکنان 
این اداره کل در سراســر استان ماموریت و 
وظایف خود در دستگاه های مالیاتی استان 

را به خوبی انجام داده اند.
وی توصیــه کــرد: در راســتای 
فرهنگ ســازی مالیاتــی ائمــه جمعــه، 
صاحب نظــران و اصحاب رســانه با اداره 
کل امــور مالیاتی هرمزگان همکاری کنند 
تا شــاهد بیش از پیش مشــارکت مردم در 
پرداخت مالیات و در نتیجه توسعه و آبادانی 

بیشتر استان باشیم.
مدیــر کل امور مالیاتــی هرمزگان 
نیــز ضمــن ارائه گــزارش عملکرد یک 
ســاله این اداره کل بیان داشت:  باتوجه به 
شرایط گســترش ویروس کرونا، سازمان 
امور مالیاتی در این راســتا مهلت تســلیم 
اظهارنامه های مالیاتی در منابع اشــخاص 
حقیقــی و حقوقــی و ارزش افزوده برای 
رفاه حال مودیان محتــرم مالیاتی تا ۲ ماه 
تمدید کــرده است.شــاکر رضا مریدی 
افزود: همچنین  مودیانی که تا پایان تیرماه 
امسال اصل مالیات خود را پرداخت کنند، 
از شرایط بخشــودگی صد درصد جرائم 

بهره مند می شوند.
به گفته وی، یکی دیگر از اقدامات مهم 
سازمان امور مالیاتی در راستای رفاه مودیان و 
جلوگیری از حضور فیزیکی افراد در راستای 
پیشگیری از گسترش کرونا به سامانه ابلاغ 
الکترونیک اشاره کرد که مودیان با واردشدن 
به سامانه  می توانند نسبت به فعال شدن آن 

اقدام کنند.

باید عرصه بر فراریان مالیاتی تنگ شود
امام جمعه بندرعباس:


